



Team Canada Captures Bronze at the Chengdu 2025 World Games



Photo credit: World Games Association

CHENGDU, CHINA (August 18, 2025) Team Canada's racquetball athletes, Coby Iwaasa (Lethbridge, Alberta) and Frédérique Lambert (Montréal, Québec), finished their World Games campaign on the podium, capturing bronze in mixed doubles at the Chengdu 2025 World Games.

In the bronze medal match, Iwaasa and Lambert defeated Japan's Harumi Kajino and Michimune Kono in four games with scores of 11–3, 11–7, 7–11, 11–4. This marks only the fourth World Games medal in Canadian racquetball history - and the very first in the newly added mixed doubles event.

The Canadians impressed throughout the tournament, highlighted by a quarterfinal victory over Guatemala to advance to the semifinals. In a dramatic five-game semifinal against Team USA, Iwaasa and Lambert pushed the eventual gold medalists to the limit before falling just short with scores of 11–9, 5–11, 11–8, 9–11, 9–11. Both athletes also competed in the singles events, where they reached the quarterfinal stage.

With their bronze medal finish, Team Canada closes a successful chapter in Chengdu and now turns its focus to the upcoming season. The 2025–26 racquetball season begins in September with three domestic tournaments and two major international events — the World Championships and the Pan Am Championships - on the schedule for the year.

All recorded matches can be viewed on [World Games Live](#) both online and through the event's official app.

More information about Lambert and Iwaasa and their accomplishments can be found on their athlete biographies: <https://racquetballcanada.ca/team/>

Draws and results can be found on the [World Games website](#) but are also available on [R2 Sports](#).



**Équipe Canada remporte le bronze aux
Jeux mondiaux de Chengdu de 2025**



Crédit photo : World Games Association

CHENGDU, CHINE (18 août 2025) – Le duo canadien de racquetball composé de Coby Iwaasa (Lethbridge, AB) et de Frédérique Lambert (Montréal, QC), a terminé sa campagne aux Jeux mondiaux de Chengdu de 2025 sur le podium, décrochant la médaille de bronze en double mixte.

Lors du match pour la médaille de bronze, Iwaasa et Lambert ont vaincu les Japonais Harumi Kajino et Michimune Kono en quatre manches sur des pointages de 11 à 3, 11 à 7, 7 à 11, et 11 à 4. Il s'agit seulement de la quatrième médaille canadienne dans l'histoire des Jeux mondiaux en racquetball — et de la toute première dans l'épreuve nouvellement ajoutée du double mixte.

Les Canadiens se sont démarqués tout au long du tournoi, notamment grâce à une victoire en quart de finale contre le Guatemala qui les a propulsés en demi-finale. Lors d'un duel en cinq manches contre les États-Unis, futurs médaillés d'or, Iwaasa et Lambert ont livré une prestation remarquable avant de s'incliner de justesse sur des pointages de 11 à 9, 5 à 11, 11 à 8, 9 à 11, et 9 à 11. Les deux athlètes canadiens ont également pris part aux épreuves en simple, où ils ont atteint les quarts de finale.

Avec cette médaille de bronze, Équipe Canada conclut un beau parcours à Chengdu et se tourne maintenant vers la prochaine saison. La saison 2025–2026 de racquetball débutera en septembre par trois tournois nationaux, ainsi que deux grandes compétitions internationales, à savoir les Championnats du monde et les Championnats panaméricains.

Tous les matchs enregistrés peuvent être visionnés sur [World Games Live](#), en ligne et via l'application officielle.

Pour plus d'informations sur les joueurs de racquetball de l'Équipe du Canada, y compris leur biographie complète et les faits saillants de leur carrière, veuillez consulter le site Web suivant: [Biographies de l'Équipe du Canada](#).

Les tirages au sort et les résultats sont disponibles sur le site [Web des Jeux mondiaux](#) et sur R2 Sports à l'adresse suivante : [R2 Sports Results](#).

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada



Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!